
ایده برپایی سوپرلیگ اروپا اگرچه تنها با گذشت دو روز از اعلام 

رسمی اش با شکستی تلخ روبه رو شد و به نظر می رسد شکست 

خورده است اما سه باشگاه هنوز هم امیدوارند بتوانند این پروژه را 

به سرانجام برسانند. اگرچه 9باشگاهی که در ابتدا قول همکاری 

داده بودند خیلی زود و با تحرکات پشت پرده و البته اعتراض شدید 

هواداران مجبور به عقب نشینی شدند و حتی توافقنامه ای را با یوفا 

برای عدم حضور در چنین مسابقاتی امضا کردند اما یوونتوس، 

رئال مادرید و بارسلونا هنوز به این ایده وفادارند. اتحادیه فوتبال 

اروپا این سه باشگاه را به کنار گذاشتن از لیگ قهرمانان تهدید 

کرده اســـت اما با وجود این چالش ها، آنها هنوز هم روی حرف 

خود پافشاری می کنند و تسلیم فشارهای یوفا نشده  اند. اگرچه 

بسیاری با این ایده جاه طلبانه که بیشترین منافع باشگاه های 

بزرگ را تامین می کند مخالفند اما طراحان آن معتقدند با اجرای 

سوپرلیگ فوتبال قدمی روبه جلو برخواهد داشت و باعث می شود 

هواداران بیشتر از این ورزش لذت ببرند.

پافشاری روی شکست
هفته گذشـــته بود 9تیمی که از حضـــور در این تورنمنت کنار 

کشـــیدند از هواداران خود دوباره عذرخواهی کردند و این ایده 

را اشتباهی بزرگ خواندند. یوفا نیز جرایمی مالی برای آنها در 

نظر گرفت و البتـــه درصورتی که مجددا برای حضور در چنین 

مسابقاتی تلاش کنند با جرایم مالی سنگینی روبه رو خواهند 

شد. ازسوی دیگر یوفا اعلام کرد پرونده سه باشگاه دیگر به کمیته 

انضباطی این نهاد خواهد رفت تا آنها درباره تنبیهات این تیم ها 

تصمیم گیری کنند. پیش بینی های مختلفی از رای احتمالی 

یوفا انجام شده است، از جرایم مالی سنگین تا محرومیت های 

سنگین ازجمله دو سال عدم حضور در لیگ قهرمانان که لطمه ای 

بزرگ به این باشگاه ها خواهد زد و البته از جذابیت این تورنمنت 

نیز کم خواهد کرد. با این حال یوفا مجبور است برای اینکه این 

باشگاه ها را دوباره تحت سلطه خود درآورده و مانع از برنامه ریزی 

مجدد چنین تورنمنت هایی شـــود این محرومیت ها را در نظر 

بگیرد. غیبت غول های اروپایی و همچنین یکی از مدعیان لیگ 

ایتالیا در مسابقات اروپایی از لحاظ مالی نیز به ضرر این باشگاه ها 

خواهد بود. به خصوص در این برهه اخیر که بحران کرونا باعث 

ایجاد مشـــکلات اقتصادی زیادی برای باشگاه ها شده است و 

این محرومیت می تواند لطمه جبران ناپذیری به آنها وارد کند.

بـــا وجود این فلورنتینو پرس، رئیس باشـــگاه رئال مادرید که از 

ایده پردازان اصلی این تورنمنت بود و آندره آ آنیلی، رئیس و مالک 

باشگاه یوونتوس هنوز هم روی حرف خود پافشاری می کنند و 

ظاهرا تصمیمی برای عقب نشینی ندارند. در بارسا هم اگرچه 

پیوستن به این تورنمنت در نشست خبری بارتومئو که برای اعلام 

کناره گیری اش از ریاست این باشگاه برگزار شده بود، اعلام شد 

و به نوعی آخرین ضربه او به این باشگاه محسوب می شد اما در 

شرایط کنونی خوان لاپورتا هم همچنان از آن حمایت می کند. 

در این شرایط شاید این چالش درنهایت با احکامی سنگین به 

ضرر این باشگاه ها و حتی کشیده شدن کار به دادگاه ادامه پیدا 

کند که در آن صورت جنگ بسیار جدی تر از قبل خواهد بود و 

قطعا در این میان بازهم هواداران و فوتبال دوستان هستند که 

بازنده اصلی این رویارویی خواهند بود. این باشگاه ها درحالی که 

تصور می کردند با ایجاد سوپرلیگ و اسپانسرهای قدرتمندی 

که پشت ســـر آن قرار دارند پول هنگفتی نصیب شان می شود 

و می توانند علاوه بـــر پرداخت بدهی های خود، بدون دغدغه 

به سراغ خریدهای جدید بروند اما فعلا همه چیز بر باد رفته و با 

کنار رفتن 9تیم دیگر عملا پروژه با شکست مواجه شده است.

جرایم سنگین در انتظار 3 تیم
یوفا روز چهارشنبه اعلام کرد تحقیقات جدی تر خود را درباره این 

پرونده آغاز کرده و قرار است به زودی درباره جرایم سه باشگاه یووه، 

رئال و بارسا تصمیم گیری شود. این نهاد معتقد است باشگاه های 

مذکور با این پروژه به اعتبار یوفا لطمه وارد کرده اند و قوانین این 

اتحادیه را زیرپا گذاشـــته اند. ازسوی دیگر اگر 9 باشگاه دیگر 

با اعتراف به اشـــتباه خود تعهد دادند که دیگر به سراغ چنین 

مسابقاتی نخواهند رفت اما پافشاری این سه باشگاه باعث خواهد 

شد جرایم سنگینی علیه آنها در نظر گرفته شود.

همچنین کمیته حقوقی یوفا مشغول جمع آوری مستندات درباره 

این اقدام غیرقانونی است تا تنبیهات شدیدی را علیه این باشگاه ها 

اعمال کند. اگرچه هنوز زمان دقیقی برای بررسی این پرونده اعلام 

نشده اما بعید است یوفا اعلام نتیجه آن را خیلی به تاخیر بیندازد 

و به نوشته رسانه های اروپایی برای اینکه قدرت و صلابت خود را به 

رخ بکشد احتمالا خیلی زود نتیجه این پرونده مشخص خواهد 

شد. ازسوی دیگر با توجه به اینکه آرای انضباطی و تنبیهی یوفا 

قابلیت شکایت در دادگاه عالی ورزش)CAS(  را دارد احتمالا این 

باشگاه ها پرونده را به آنجا خواهند برد تا درصورتی که محرومیتی 

از حضور در مســـابقات اروپایی در این رای وجود داشـــته باشد 

حداقل برای فصل آینده بتوانند در لیگ قهرمانان حاضر باشند.

اگرچه الکســـاندر چفرین، رئیس یوفا از همان ساعات نخست 

اعلام خبر برپایی سوپرلیگ به شدت از طراحان آن انتقاد کرد و 

با الفاظی تند آنها را مورد خطاب قرار داد اما ظاهرا این تهدیدات 

روی سه باشگاه باقی مانده تاکنون بی اثر بوده است به خصوص 

که به تازگی اعلام شد آنها همچنان مشغول کار روی این پروژه 

هستند و با جدیت درحال طراحی ایده های جدید برای ارائه دوباره 

آن به باشگاه های اروپایی هستند. ازسوی دیگر 9تیم خارج شده 

و به خصوص باشگاه های انگلیسی درطول همان 48ساعت و 

حتی پس از آن با واکنش شدید هواداران خود روبه رو شدند و بعید 

است به راحتی بتوانند دوباره در چنین شرایطی قرار بگیرند. شاید 

طرحی پخته تر و البته آماده کردن هواداران و توجیه آنها پیش از 

رسمی شدن این ایده راه حل بهتری برای اجرا آن در آینده باشد. 

البته اگر درآمد مالی این مسابقات به قدری مناسب باشد که آنها 

حاضر شوند جریمه 100میلیون یورویی که یوفا برای پیوستن 

دوباره به این طرح قرار داده را پرداخت کنند.

در بریتانیا هنوز هم تجمعات اعتراضی هواداران برگزار می شود 

و حتی هواداران تیم هایی چون آرســـنال و منچســـتریونایتد 

خواستار کناره گیری مالکان این باشگاه ها شده اند و معتقدند 

آنها صلاحیت لازم برای هدایت و مدیریت در این تیم ها را ندارند 

و بهتر است هرچه زودتر سهام خود را فروخته و دست از سر این 

تیم هـــا بردارند. آخرین مورد این اعتراضات هم به دیدار یونایتد 

برابر لیورپول مربوط می شـــد که هواداران تیم منچستری ابتدا 

با حضور در ورزشـــگاه اولدترافورد مانع از برگزاری این مسابقه 

شـــدند و درنهایت این دیدار به تعویق افتاد و پنجشنبه شب نیز 

درحالی که قرار بود این بازی برگزار شود مجددا تجمعاتی علیه 

خانواده گلیزرها که مالکیت باشگاه را برعهده دارند برگزار کردند 

اما این بار نتوانستند انجام مسابقه را با مشکلی جدی مواجه کنند.

مخالفت سر الکس
سرالکس فرگوسن، سرمربی سابق منچستریونایتد یکی از مخالفان 

این ایده است که می گوید این پروژه می توانست رویای تیم های 

کوچک را برای موفقیت برابر بزرگان به کلی نابود کند. او در مصاحبه 

تازه خود دراین باره گفت: »من به عنوان بازیکن با رنجرز و دانفرملاین 

در رقابت هـــای اروپایی حاضر بودم و پس از آن هم که به دنیای 

مربیگری وارد شدم با آبردین توانستم در فینال جام برندگان جام 

اروپا در ســـال1983 رئال مادرید را مغلوب کنم. این رویا و آرزوی 

هر باشگاهی است که بتواند در چنین مسابقات مهمی به برتری 

برسد. همان گونه که با آبردین توانستیم این کار بزرگ را انجام دهیم 

و شبی تاریخی را رقم زدیم. نباید فراموش کنیم که جذابیت فوتبال 

در همین اتفاقات است و دلیل اصلی زیبایی این ورزش این است 

که همیشه باشگاه های کوچک تلاش دارند بتوانند به قله برسند و 

این چالش باعث تماشایی تر شدن این رشته می شود. واقعا بدون 

این ذهنیت نمی توان ادامه داد و این پروژه می توانست به قیمت 

از دست رفتن این جذابیت تمام شود. اگر در زمان ما هم چنین 

پروژه ای وجود داشت هرگز نمی توانستیم موفقیتی بزرگ همانند 

برتری برابر رئال و فتح یک جام معتبر را تجربه کنیم.«

اتهام تباس به رئیس فیفا
اگرچـــه یوفا و فیفا در همان زمـــان هم بارها تاکید کرده بودند 

حاضرند هر ایده جدیدی را مورد بررسی قرار دهند و درها برای 

پروژه ها تازه و نوآورانه باز است اما خاویر تباس، رئیس لالیگا معتقد 

است خود جیانی اینفانتینو، رئیس فیفا پشت پرده این پروژه قرار 

دارد و از قبل درباره این اتفاقات آگاه بوده است. تباس می گوید: 

»من معتقدم خود او پشت سر تمامی این قضایا قرار دارد و حتی 

شـــخصا نیز به خودش گفتم. همان گونه که پیش از این گفتم 

پشـــت تمام این قصه ها رئیس فیفا قرار دارد و او بود که ماجرا را 

هدایت می کرد و فشار آورد تا داستان به پیش برود. آنها نباید به 

تضعیف لیگ های داخلی کمک کنند و بهترین راه برای پشتیبانی 

از فوتبال، حمایت از لیگ ها و مسابقات تحت نظرشان است.«

اینفانتینو با ایده های جدید خود توانست ریاست فیفا را پس از 

بلاتر به دست آورد و در این مدت تحولات زیادی را در این ورزش 

به خصوص در راســـتای ورود تکنولوژی به فوتبال و استفاده از 

کمک داور ویدئویی، تکنولوژی خط دروازه و چندین پروژه دیگر 

به وجود آورده اســـت. با این حال اگر او واقعا طراح اصلی تمام 

این مســـائل باشد نباید انتظار داشت که در باشگاه ها با جرایم 

سنگینی مواجه شوند و البته در آینده رویارویی یوفا با این نهاد 

می تواند دردسرهای زیادی را برای نهاد اصلی تصمیم گیرنده 

در فوتبال به وجود آورد.

اگرچه در ایتالیا حتی صحبت از کنار گذاشتن یوونتوس از لیگ 

مطرح شـــده اما تباس معتقد است در لالیگا نمی توان چنین 

جریمه ای را اجرا کرد: »در قوانین لالیگا چنین تنبیهاتی وجود 

ندارد و عملا ما نمی توانیم باشگاه ها را برای انجام چنین کارهایی 

با جرایم سنگین روبه رو کنیم. البته در ایتالیا هم رئیس فدراسیون 

چنین صحبتی انجام داده است نه رئیس لیگ و همه می دانیم 

که فدراسیون ها زیرنظر یوفا هستند اما لیگ ها هویتی مستقل 

دارند و نمی توان با فشار از آنها خواست که مطابق خواسته آنها 

رفتار کنند. این پروژه شکست خورده اما هنوز نمرده است. بدون 

تیم های انگلیسی برپا کردن دوباره چنین ایده ای غیرممکن است 

و آنها هم علنا اعلام کردند چنین تصمیمی از اساس اشتباه بوده 

است. به نظرم بدترین تنبیه برای آنها واکنشی بود که هواداران 

باشگاه ها نشان دادند و خیلی زود فهمیدند که چه اشتباه بزرگی 

را مرتکب شده اند.«

او همچنین درباره اینکه اختلافات شـــخصی اش با فلورنتینو 

پرس، رئیس باشگاه رئال مادرید باعث شده موضع تندی علیه 

ســـوپرلیگ داشته باشد، افزود: »من هیچ خصومتی با او ندارم 

و اظهارنظرهایم دراین باره اصلا شـــخصی نیست. من به فکر 

منافع فوتبال هستم و به همین دلیل با این ایده مخالف بودم. 

من و پرس شاید نگاهی متفاوت نسبت به دنیای فوتبال داشته 

باشیم و نباید همه چیز را شـــخصی برداشت کرد. او در جایی 

گفته بود فوتبال تا سه سال دیگر نابود خواهد شد و من کاملا 

با این حرف مخالفم. چیزی که او با سوپرلیگ به دنبال رسیدن 

به آن بود باعث می شود صنعت فوتبال با خطر روبه رو شود و به 

همین دلیل من با آن مخالفت کردم. من به عنوان کسی که در 

این ورزش حضور دارد و سمتی هم در لالیگا دارم نمی توانستم 

اجازه دهم چنین اتفاقی رخ دهد.«

درآمدی که از بین رفت
این ایده می توانســـت برای 12باشگاه حاضر در این مسابقات 

و البته ســـایر تیم هایی که قرار بود در آینده به آن ملحق شوند 

آورده مالی بسیار خوبی داشته باشد به خصوص باشگاه هایی 

همانند میلان، آرسنال و تاتنهام که سهم کمتری از درآمدها در 

سال های اخیر داشته اند و حضور در این تورنمنت می توانست 

آنها را تا حد زیادی احیا کند. میلان یکی از باشگاه های بزرگ 

دهه90 بود که در سال های اخیر با مشکلات زیادی روبه رو بوده 

است. آنها در فصل گذشته 195میلیون یورو بابت شیوع کرونا 

و مشکلاتی که به دنبال این پاندمی ایجاد شد ضرر کردند و این 

برای باشگاهی که می خواهد دوباره به سطح اول فوتبال ایتالیا 

و اروپا برگردد چالشی بزرگ خواهد بود. هواداران انتظار دارند 

تیم در تابســـتان تقویت شـــود و با چنین وضعیتی نمی توانند 

انتظار موفقیتی بزرگ در لیگ و اروپا را داشـــته باشند. حضور 

در سوپرلیگ می توانست قدمی بلند برای بازگشت به روزهای 

اوج روسونری باشد.

در سایر باشگاه ها هم وضعیت کم وبیش به همین ترتیب است و 

آنها که به خصوص در دو فصل اخیر با بحران مالی روبه رو شده اند 

می توانســـتند با کمک 3/5میلیارد یورویی که بانک آمریکایی 

جی پی مـــورگان دراختیار آنها قرار می داد کاملا اقتصاد خود را 

بازسازی کرده و به شرایط خوب سابق برگردند. در این میان اما 

ابتدا عدم موافقت باشگاه های آلمانی و به خصوص بایرن مونیخ 

و همچنین پاری سن ژرمن برای پیوستن به این رقابت ها و سپس 

کنار رفتن 6تیم برتر فوتبال جزیره باعث لطمه ای بزرگ به این 

مسابقات شـــد و درنهایت پروژه در عرض کمتر از 48ساعت با 

شکســـت مواجه شد. اتفاقی که می تواند تاثیر زیادی در فصل 

آینده مسابقات اروپایی داشته باشد و شاید اگر این ایده اجرایی 

می شد، نه تنها جذابیت لیگ های داخلی تا حد زیادی از بین 

می رفت و چالش بزرگی در این زمینه ایجاد می شد بلکه تیم های 

کوچک تر عملا زیرپای بزرگان نابود می شدند و نمی توانستند 

دیگر برابر مدعیان ایستادگی کنند.

درنهایت باید دید یوفا چه تنبیهاتی را برای ســـه باشگاهی که 

روی پروژه شکست خورده خود پافشاری می کنند در نظر خواهد 

گرفت و آیا به زودی شاهد برگزاری رقابت های لیگ قهرمانان بدون 

حضور سه باشگاه مدعی خواهیم بود یا اینکه یوفا جرایم بازدارنده 

دیگری را برایشان در نظر خواهد گرفت.
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سرنوشت 3 باشگاهی که همچنان به سوپرلیگ وفادارند چه خواهد شد؟ 

وژه ناکام وفادار به پر

اواخر فروردین ماه ۱۲باشـــگاه اروپایی شـــامل آث میلان، 

یوونتوس، اینترمیلان، رئال مادرید، بارسلونا، اتلتیکومادرید، 

چلسی، آرسنال، لیورپول، منچسترسیتی، منچستریونایتد 

و تاتنهـــام به طور مشـــترک حضور خـــود را در تورنمنتی 

انحصاری موســـوم به ســـوپرلیگ اروپایی اعلام کردند اما 

تیم های انگلیســـی به دنبال فشـــار هواداران تنها دو روز 

پس از اعلام رســـمی راه اندازی این تورنمنت از آن انصراف 

دادند و در ادامه اینترمیلان و اتلتیکومادرید نیز همین راه 

را در پیش گرفتند و آث میلان نیز با آنها همراه شد اما یووه 

به همراه رئال مادرید و بارسلونا، هنوز از این تورنمنت انصراف 

نداده اند و در بیانیه ای مشـــترک تهدیدهای یوفا را مورد 

انتقاد قرار داده و آن را محکوم کردند. اتحادیه فوتبال اروپا 

)یوفا( روز چهارشنبه از باز شدن پرونده تحقیقات انضباطی 

علیه سه باشـــگاه مذکور که تحت عنوان موسسان پروژه 

شکست خورده سوپرلیگ اروپایی شناخته می شوند، خبر 

داد و شایعه شده این تیم ها ممکن است از دوره بعدی لیگ 

قهرمانان هم محروم شـــوند و حالا سوال این است که یوفا 

درنهایت چه تصمیمی درباره این سه تیم پرافتخار خواهد 

گرفت. ســـردبیر آس اسپانیا معتقد است این سه باشگاه 

تصمیم اشتباهی گرفتند اما نباید با آنها تقابل جدی صورت 

بگیرد. گفت وگوی اختصاصی »فرهیختگان« با رلانیو را در 

ادامه می خوانید.

 ابتدا می خواهم از لالیگا آغاز کنیم، رقابت بسیار پیچیده 

و حساس شده اســـت، پیش بینی شما از قهرمانی لالیگا 

چیست؟

به خاطـــر زیدان دوســـت دارم رئال مادرید قهرمان شـــود اما 

به خاطر مردم کاتالونیا و اتفاقات چند ســـال گذشته دوست 

دارم بارسلونا به قهرمانی برسد. از طرفی واقعا برای شخصیت 

تیم اتلتیکومادرید احترام قائل هستم اما جدا از خواسته های 

من به نظر می رســـد اتلتیکومادرید اجازه قهرمانی به دو تیم 

دیگر را ندهد.

به ســـراغ سوپرلیگ برویم. ماجرا به ۱۶تیم نزدیک شد اما 

حالا همان سه تیم اول باقی مانده اند!

بله، ماجرای ابتدای کار را همه به خوبی می دانیم و هنوز فراموش 

نکرده ایم که چه زلزله شـــدیدی در فوتبال رخ داد. من دوست 

ندارم اسم این زلزله را کودتا بگذارم. همان طور که شما در تماس 

چند هفته پیش از آن اســـتفاده کردید نه، به نظر من کودتا نبود 

اما به هر حال یک زلزله شدید بود. تحلیل های متفاوتی منتشر 

شد حتی خود من در چند تحلیل صحبت های ابتدایی خودم را 

تکذیب کردم. آنها هم حق داشتند و هم حق نداشتند. یوفا نیز 

هم حق داشت و هم حق نداشت.

این حجم از تضاد ازسوی یک تحلیلگر بزرگ فوتبال اسپانیا 

چه معنایی دارد؟ به هر حال سه باشگاه رئال مادرید، بارسلونا 

و یوونتوس یا مجرم هستند یا بی گناه.

این یک دادگاه بین المللی نیست که در آن به دنبال مقصر یا مجرم 

بگردید یا مثلا بخواهید متهم را تفهیم اتهام کنید. اصولا سوال 

اصلی این است که آیا آنها متهم به چیزی هستند یا خیر! به عقیده 

من متهم شاید اما هرگز مجرم نیستند. یوفا هم به خوبی می داند 

اگر بخواهد در ادامه تحقیقات خودش آنها را مجرم اعلام کند یا 

جریمه سنگینی برایشان در نظر بگیرد خود را به دردسری جدی 

و تاریخی انداخته است.

در هر حال شـــما به یوفا حق می دهید که پرونده این ســـه 

باشگاه را باز کند؟

این حق یوفا است که به این موضوع مهم رسیدگی کند اما خوب 

می داند که اگر قرار باشد با این سه غول فوتبال اروپا مقابله کند 

روزها و بلکه ســـال های سختی پیش روی خود خواهد داشت. 

به عقیده من این یک پرونده حقوقی نیست، بلکه می تواند آغاز 

یک سلسله مذاکرات باشد و یوفا تلاش کند با این سه باشگاه وارد 

معامله شود. مشکلات آنها را بشنود؛ چراکه در سال های گذشته 

هرگز نشنیده است و سعی کند در یک فضای منطقی مشکلات 

نه تنها این سه باشـــگاه بلکه همه باشگاه های کوچک و بزرگ 

دنیای فوتبال را بشـــنود و برای حل کردن آنها راهکار ارائه کند.

این منطقی است و شاید بهتر باشد یوفا به جای بررسی یک 

پرونده وارد مذاکره شود اما به هر حال احساسات میلیون ها 

هوادار را نمی توان نادیده گرفت؛ هوادارانی که خشمگین 

شـــده بودند و البته هستند. آنها حق دارند فوتبال را یک 

تجارت نبینند و این همه عشـــق و علاقه باید یک پاســـخ 

درســـت داشته باشد نه اینکه یوفا با آن عظمت مقابل این 

سه باشگاه تسلیم شود!

بله، صحبت شما هم منطقی است اما وقتی از عظمت یوفا حرف 

می زنید نکند عظمت باشگاه های فوتبال را فراموش کرده باشید. 

به  عقیده من این یک اتفاق دوطرفه است. باشگاه ها باید عظمت 

یوفا را در نظر بگیرند و یوفا هم عظمت آنها را نادیده نگیرد. برای 

همین است که می گویم باید وارد مذاکره بشوند نه اینکه یوفا خود 

را قاضی بداند و بخواهد درباره اتهام چند باشگاه تصمیم بگیرد و 

قضاوت کند. این قضاوت دوسویه است و حتی مردم هم می توانند 

در این پروژه شرکت کنند.

نظر شما درباره باشگاه هایی که ناگهان از این جمع خارج 

شدند مثل چلسی چیست؟

البته چند روز و شب بسیار حساس و پیچیده سپری شد و برخی 

مدیران بر سر دوراهی قرار گرفته بودند. چند نفر از آنها از حتی 

تهدید شدند. به خوبی به یاد دارم که در دفتر تحریریه آس اسپانیا 

شـــایعه تهدید به مرگ چند مدیرعامل نیز مطرح شد که البته 

بعید بود صحت داشته باشد. در هر حال قابل پیش بینی بود که 

برخی باشگاه ها به زودی از آن جمع خارج شوند. اما درمورد مثال 

چلسی باید بگویم که خیلی جا خوردم. ممکن بود یوونتوس از 

این جمع خارج شود اما چلسی را باور نمی کردم. به عقیده من 

آبراموویچ شخصیت متزلزل و چندلایه خود را بار دیگر به دنیای 

فوتبال معرفی کرد. او همان کاری را در لحظه انجام می دهد که 

به نفع خودش باشد و کسانی مثل فلورنتینو پرس یا لاپورتا بیهوده 

به او اعتماد کرده بودند.

اگر فرض کنیم ســـوپرلیگ به طور مطلق شکست بخورد 

در آینده چه پیش بینی ای از وضعیت لیگ قهرمانان اروپا 

خواهید داشت؟

شرایط بسیار پیچیده شده است. بحران ویروس کرونا تا حدی 

پیچیده شـــده که کسی نمی تواند وعده بدهد تا چند ماه دیگر 

همه چیز حل خواهد شـــد. فوتبال بدون تماشاگر یک فوتبال 

نابودشـــده اســـت. این را درکنار ماجرای سوپرلیگ قرار بدهید 

موضوع بسیار پیچیده می شود.

یکی از موارد بسیار مهم در فهرست اعتراضات باشگاه ها 

موضوع حق پخش تلویزیونی و اسپانسرینگ بود!

بله، درست است. باشگاه ها حق دارند درمورد حق پخش تلویزیونی 

از حقوق خود باخبر باشند اما به نظر من آنها باید از تکالیف خود 

هم خبر داشته باشند. این دو مساله درکنار هم می تواند عدالت را 

برقرار کند. باشگاهی که فقط حقوقش را بخواهد نمی تواند ادعای 

عضویت سالم در یوفا داشته باشد. این باشگاه باید تکلیف خود 

را هم بداند و قانون را به درستی رعایت کند و یوفا نیز همین طور 

است و قرار نیست فقط حقوقش را از اعضا بگیرد. این سازمان باید 

بداند تکالیفی بر دوش دارد و یکی از آنها واریز مبلغ مربوط به سهم 

باشگاه ها حاصل از حق پخش تلویزیونی است.

اگر جای آنیلی یا لاپورتا بودید امروز چه کار می کردید؟

بدون فوت وقت یک بیانیه صادر می کردم. از هواداران تیم خود و 

از همه هواداران فوتبال در جهان عذرخواهی می کردم. حتی از 

یوفا هم عذرخواهی می کردم، اما در همان بیانیه از حقوق خود 

صحبت به میان می آوردم و از همه اعضای خانواده بزرگ فوتبال 

دنیا می خواستم در آینده کاری کنند تا همه به حق خود برسند.

سردبیر آس اسپانیا در گفت وگو با »فرهیختگان«: اتلتیکو جام را به رئال و بارسا نمی دهد

وپا را نادیده بگیرد یوفا نباید عظمت 3 غول بزرگ ار
  پرس و لاپورتا بیهوده به آبراموویچ اعتماد کرده بودند

بابک سرانی آذر
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